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Vänsterpartiet säger nej till utförsäljning 

 

Vänsterpartiet stödjer inte beslutet att påbörja en omfattande försäljning på flera hundra av 

Gotlandshems bostäder och därför har jag reserverat mig mot det beslut som regionstyrelsen 

idag har fattat. 

Ett minskat antal bostäder hos det allmännyttiga bostadsbolaget försämrar möjligheten att 

bedriva en social bostadspolitik där målet är att alla ska ha en bra bostad till rimliga 

kostnader. Ett mål som många bekänner sig till men som flera partier uppenbarligen inte tar 

på tillräckligt stort allvar. 

Färre bostäder hos Gotlandshem innebär minskade möjlighet till rättvis fördelning av 

lägenheter. Särskilt problematiskt är att möjligheten till viktiga sociala förturer kommer att 

minska. 

I handlingen till regionstyrelsen skrivs att Gotlandshem behöver sälja för att ”nå ekonomisk 

balans” men något underlag som visar detta har inte presenterats. Vänsterpartiet har också 

starka tvivel på att en försäljning ens är en bra idé för att klara ekonomin. 

 Det finns också en risk att det som kan verka vara en bra affär för Gotlandshem i slutänden 

kommer att betalas av de hyresgäster som bor i de hus som kommer att säljas. 

Läget på den svenska bostadsmarknaden med stor bostadsbrist och ökande kostnader beror 

på att bostadspolitiken nästan avvecklats och marknadskrafterna har alltmer tagit över. 

Bygg- och bostadsbranschen krav på marknadshyror är en direkt följd av en svagare 

bostadspolitik. Vänsterpartiet anser att det behövs en mer social bostadspolitik och ett 

fortsatt starkt allmännyttigt bostadsföretag på Gotland. 
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